
 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αλεξανδρούπολη Ν. Έβρου,  23/09/2024 

Του:  Παπαδάκη Παράσχου  Βουλευτή Ν. Έβρου. 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό  Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

    

ΘΕΜΑ:  «Επιτακτική η ανάγκη επανέκδοσης εγκυκλίου για το σχολικό έτος 2023-2024 και 2024-
2025 για μη προσμέτρηση καταχωρημένων απουσιών μαθητών/τριών που φοιτούν σε 
σχολικές Μονάδες της Α’βάθμιας & Β’βάθμιας εκπαίδευσης, οι οποίες απουσίες δεν 
οφείλονται σε υπαιτιότητα τους αλλά σε αντικειμενικούς λόγους ανωτέρας βίας ή σχολικές 
δραστηριότητες που διοργανώνονται υπό την εποπτεία και έγκριση του Υπουργείου σας» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Για το σχολικό έτος 2022-2023 είχε εκδοθεί η υπ’ αρ. 55111/ΓΔ4/17-05-2023 εγκύκλιος σύμφωνα με την 
οποία δεν προσμετρώνται οι απουσίες οι οποίες έχουν καταχωρισθεί και δεν οφειλόταν σε υπαιτιότητα 
των μαθητών/τριών που φοιτούν σε σχολικές μονάδες Α’βάθμιας & Β’βάθμιας εκπαίδευσης, αλλά σε 
αντικειμενικούς λόγους ανωτέρας βίας ή σχολικές αθλητικές δραστηριότητες που διοργανώνονται υπό 
την εποπτεία & έγκριση του Υπουργείου σας. Παρατηρήθηκε το φαινόμενο στο 3ο ΓΕΛ Αλεξανδρούπολης 
του Έβρου, μαθήτρια της Β’ λυκείου να μην προαχθεί, διότι είχε καταχωρημένες περισσότερες από το 
προβλεπόμενο όριο όπως ορίζει ο νόμος απουσίες, οι οποίες όμως δεν οφειλόταν σε υπαιτιότητα της, 
αλλά σε λόγους υγείας και ανωτέρας βίας. Συγκεκριμένα, η εν λόγω διεγνώσθη στις 28/05/2023 ότι 
έπασχε από «καλοήθη ενδοκράνιο υπέρταση (εγκεφαλικός ψευδο-όγκος)» και νοσηλεύτηκε στο 
ΠΓΝΑ. Όπως είναι αυτονόητο, η ανωτέρω πάθηση δημιουργούσε έντονους πονοκεφάλους στη  
μαθήτρια, η οποία αναγκαζόταν να αποχωρεί συχνά από το μάθημα. Η μητέρα της προσκόμισε τα 
απαραίτητα δικαιολογητικά στο σχολείο, αλλά αυτά δεν έγιναν δεκτά από τον σύλλογο διδασκόντων, διότι 
η πάθηση δεν εμπίπτει στις ασθένειες του άρθρου 24 της υπ’ αρ. 79942/21-05-2019 Υ.Α. Αντιλαμβάνεστε 
ότι, αν είχε εκδοθεί η κατάλληλη εγκύκλιος θα μπορούσε η περίπτωση της ως άνω αλλά και άλλων 
μαθητών/τριών με το ίδιο πρόβλημα να είχε θεραπευτεί, ώστε να μην χάσουν άδικα την σχολική χρονιά. 
 
 
Ερωτάται  ο κ. Υπουργός : 

 

1. Γιατί δεν εκδώσατε εγκύκλιο για το σχολικό έτος 2023-2024, ίδιου περιεχομένου με την υπ’ αρ. 
55111/ΓΔ4/17-05-2023, έτσι ώστε να προβλέπονται και να θεραπεύονται περιπτώσεις προβλημάτων 
των μαθητών/τριών, όπως η αναφερόμενη ανωτέρω; 
 

2. Προτίθεστε να εκδώσετε άμεσα παρόμοια εγκύκλιο με την ανωτέρω αναφερόμενη, έτσι ώστε να 
θεραπευτούν περιπτώσεις, όπως αυτή της ως άνω μαθήτριας, για το σχολικό έτος 2023-2024 αλλά και 
για το τρέχον 2024-2025; 
 
 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Παπαδάκης Παράσχος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1423

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/9/2024

Ώρα κατάθεσης:

12:39'




